
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1630
van BERT MAERTENS
datum: 27 juli 2017

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Verhoging Kasteelbrug Kortrijk  -  Onderzoek

In het verleden werd reeds verschillende malen geopperd de Kasteelbrug over de oude 
Leiearm in Kortrijk te verhogen. 

1. Werd het verhogen van de Kasteelbrug in het verleden reeds onderzocht? 

Zo ja, graag een overzicht van deze studies met opgave van jaar van oplevering, 
instantie die de studie uitvoerde, kostprijs van de studie en geraamde kostprijs van 
de verhoging. 

Zo neen, wordt een dergelijke studie nog gepland? 

2. Heeft Waterwegen en Zeekanaal NV (W&Z) (nog steeds) de intentie om de 
Kasteelbrug te verhogen? Zo ja, welke randvoorwaarden stelt W&Z voorop en op 
welke termijn zou dit mogelijk zijn? Waren hierover recent contacten met het 
stadsbestuur van Kortrijk? 



BEN WEYTS 
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 1630 van 27 juli 2017
van BERT MAERTENS

1. Het verhogen van de Kasteelbrug is in het verleden niet onderzocht door Waterwegen 
en Zeekanaal NV (W&Z) en wordt ook niet gepland.

2. W&Z heeft niet de intentie om de brug te verhogen. Hierover zijn dan ook geen 
contacten geweest met de stad Kortrijk.


